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Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 

2023-12-20, §§ 200, 209 

Datum för anslags 

uppsättande  
2023-12-20 

Datum för anslags 

nedtagande 
2024-01-11 

Förvaringsplats för protokollet 

Kommunstyrelsens förvaltning  

Underskrift 

 ______________________  

Sara Klaesson  

  



Sida 17(58) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunstyrelsen 

2023-12-20   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

§ 200/2023   Dnr: KS 2023–425 

Remissvar - Samverkansavtal ungdomsmottagningen 

Kommunstyrelsens beslut  

Marks kommun ställer sig positiv till det nya samverkansavtalet och har i övrigt 

inga synpunkter att lämna. 

Marks kommun godkänner förlängning av befintligt avtal till och med 2024-12-31. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

______________________  ______________________  

Ulf Dahlberg (S)   Tomas Ekberg (M)  

Ordförande    Justerare 

Ärendet 

På uppdrag av Vårdsamverkan Västra Götaland (VVG) har ett förslag tagits fram på 

en revidering av Inriktningsdokument ungdomsmottagningarna till ett 

Samverkansavtal för ungdomsmottagningen.  

Förslaget till samverkansavtal har skickats ut på remiss under perioden 2023-08-16 

– 2023-12-20. Sista datum för att lämna synpunkter är 2023-12-20. 

Det nya samverkansavtalet är tänkt träda i kraft 2025-01-01. 

Socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden i Marks kommun har fått 

möjlighet att komma med synpunkter till kommunstyrelsen på samverkansavtalet. 

Marks kommun har 2023-10-05 fått ett förslag från ansvarig tjänsteperson i 

delregional nämnd södra om att befintligt samverkansavtal för 

ungdomsmottagningar förlängs till och med 2024-12-31. 

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 14 november 2023.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 6 december 2023, § 

300/2023, där följande föreslås:  

Marks kommun ställer sig positiv till det nya samverkansavtalet och har i övrigt 

inga synpunkter att lämna. 

Marks kommun godkänner förlängning av befintligt avtal till och med 2024-12-31. 
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Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 

Kanslichef Erika Hurtig redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, och 

finner att så sker.  

Beslut skickas till 

Västra Götalandsregionen  

_______________ 
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§ 209/2023   Dnr: KS 2023–95 

Svar på medborgarförslag om flagga för Skene 

Kommunstyrelsens beslut  

Marks kommuns vision är att alla invånarna i Mark, oavsett vilken ort man bor i, 

ska se varandra som värdefulla enheter av en gemensam helhet. Att skapa en 

separat flagga för en specifik ort är inte det som bäst representerar hela Mark som 

en helhet. I den grafiska profilen för platsvarumärket Mark står det beskrivet hur vi 

bäst profilerar Mark. Medborgarförslaget är därmed besvarat. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

______________________  ______________________  

Ulf Dahlberg (S)   Tomas Ekberg (M)  

Ordförande    Justerare 

 

Ärendet 

Den 28 december föreslår förslagsställaren i ett medborgarförslag att Skene ska få 

en egen flagga. Förslagsställaren redovisar noggrant en mycket kreativ och 

genomtänkt idé på flaggans utformning och bifogar en bild som visualiserar idén. I 

flaggan finns bland annat element som ska symbolisera Viskan och historiska 

händelser i Skene. Delar av flaggans färgsättning stämmer överens med Marks 

kommuns grafiska profil. Förvaltningen saknar dock information om när flaggan ska 

användas och var den ska hissas någonstans.  

Förslagsställaren visar ett tydligt och uppskattat engagemang för sin ort. Med 

anledning av att det i Marks kommuns vision står beskrivet att hela Mark, och alla 

dess invånare, ska ses som en gemensam helhet med stark gemenskap föreslår 

dock förvaltningen att medborgarförslaget besvaras. 

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 8 november 2023.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 november 2023, § 

289/2023, där följande föreslås:   

Marks kommuns vision är att alla invånarna i Mark, oavsett vilken ort man bor i, 

ska se varandra som värdefulla enheter av en gemensam helhet. Att skapa en 

separat flagga för en specifik ort är inte det som bäst representerar hela Mark som 
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en helhet. I den grafiska profilen för platsvarumärket Mark står det beskrivet hur vi 

bäst profilerar Mark. Medborgarförslaget är därmed besvarat. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 

Kommunikationschef Helen Rosenberg redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, och 

finner att så sker.  

Beslut skickas till 

Förslagsställaren  

_______________ 

 

 

  


